
 
Beste Vechtdaltrailers, vrijwilligers, sponsoren en partners, 

Afgelopen 6 juli was een topdag. Een record aantal deelnemers en de organisatie liep 
gesmeerd. Er was veel enthousiasme bij de deelnemers en hebben we weer vele leuke 
reacties mogen ontvangen. Wat gaan we in 2025 doen? Tja, dat is op dit moment nog niet 
bekend...... 

De reden hiervoor is dat wij, Igor en Bertus als initiatiefnemers, na 8 jaren hebben besloten ons 
kindje los te laten. En met ons beider vertrek stopt ook Gerlinde als chef food & beverage. Wij 
hebben er onze ziel en zaligheid in gestoken maar “aan al het goede komt een eind” luidt het 
spreekwoord. Het was geen makkelijk besluit maar met veel trots kijken wij terug op de 
afgelopen jaren.  

Het evenement ‘staat’ en heeft naam opgebouwd door de relaxte sfeer, goede organisatie en de 
prachtige uitdagende routes. En dat  hebben we met heel veel plezier gedaan, samen met Daan, 
Gerlinde, Erik en Alexander. Onze wens is dat wij zelf een keer aan de 50 km Vechtdaltrail kunnen 
deelnemen, maar nu de commissie feitelijk is gehalveerd, is nog even de vraag hoe. Daarover 
volgt binnenkort meer informatie. 

Wij danken atletiekvereniging ACO, de vele vrijwilligers en deelnemers voor hun steun, bijdrage 
en deelname. Ook bedanken wij de diverse partners waarop we elk jaar konden rekenen om de 
Vechtdaltrail mogelijk te maken. 

Tot zien en wellicht zien we elkaar binnenkort ergens bij een trailrun! 

Igor en Bertus van Elburg 

 

 


